

畢業學年度	學生	指導老師	中文論文題目	英文論文題目
106	黃招勇	莊侑哲	特殊醫療單位室內空氣品質改善—以南部某區域醫院為例	Indoor air quality improvement of special medical facility-example of a regional hospital in southern Taiwan
106	邱鈺婷	丁若愚	某電子業工作負荷造成疲勞度評估	An Electronic Industry Workload Causes Fatigue Assessment
106	陳郁華	孫逸民 郭益銘	應用資料探勘決策樹方法進行河川污染的預測模式	Decision Tree Method Application of prediction rivers pollution
106	邱凱達	謝正悅	區域聯防運作機制之探討-某鋼鐵廠	The Study of A Region Joint Defense Operative Mechanism-For Example An Ironworks
106	余昭瑩	謝正悅	美髮工作室危害暴露評估	Hazard Exposure Assessment of Hairdressing Workplace
106	黃文峯	謝正悅	冷凍空調銲接作業勞工暴露評估	Labor exposure assessment of refrigeration and air conditioning welding operations
106	劉香誼	謝正悅	環境水質改善及水污染防治作為研究—探討二仁溪流域整治成效	The Study of Environmental Water Quality and Water Pollution Prevention and Cure Conduct-The Research of renovated effects of the Erren River Basin
106	張珮琳	藍崇翰	南部某區域醫院異常工作負荷促發疾病之調查評估	Investigation and assessment of fatigue caused by abnormal workload in a hospital of southern Taiwan

106	盧昭吟	孫逸民 程麗君	臺南市市售農產品殘留農藥違規態樣之分析 研究	Analysis and Research on Nonconformities of Residual Pesticide on Commercial Products in Tainan City
-----	-----	------------	---------------------------	--